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Referent:	Hon.	sekretær	Vibeke	Lund	
	
Peter	Fredgaard,	formand	for	Asserbo	Golf	Club,	bød	forsamlingen	velkommen.	Traditionen	tro	
mindedes	de	fremmødte	dem,	som	vi	har	mistet	siden	sidste	generalforsamling.	
	
Herefter	gik	formanden	over	til	dagsordenen.	
	
Punkt	1:	Valg	af	dirigent	

Svend	Frandsen	var	foreslået	som	dirigent	af	bestyrelsen	og	blev	valgt	uden	modkandidat.	
Dirigenten	konstaterede,	at	generalforsamlingen	var	lovlig	varslet,	og	at	der	var	fremmødt	137	
deltagere,	og	at	der	forelå	48	gyldige	fuldmagter,	i	alt	185	stemmeberettigede.	

	
Punkt	2:	Beretning	om	klubbens	virksomhed	i	det	forløbne	år	

Formanden	startede	med	at	præsentere	bestyrelses	medlemmer	og	de	enkeltes	ansvarsområder.	
Derefter	aflagde	formanden	en	mundtlig	beretning	med	henvisning	til	den	offentliggjorte	
årsberetning	for	2018.	
Formanden	opfordrede	alle	til	at	besvare	spørgeskemaet	fra	Golfspilleren	i	Centrum	både	om	AGC	
og	som	greenfeespiller,	da	information	herfra	indgår	i	arbejdet	med	at	forbedre	bane	og	service.	
Formanden	orienterede	om	ændringerne	i	AGC	efter	Kristian	Ravn	Laumanns	havde	sagt	op.	Annie	
Christensen	konstitueres	som	Clubmanager	i	en	6	måneders	periode.	Nicolai	Holmer	er	ansat	som	
ny	protræner	fra	1.	april.	Nicolai	vil	tilbyde	undervisning	både	om	aftenen	og	i	weekends.	
Formanden	gennemgik	bestyrelsens	5	indsatsområder,	som	der	vil	blive	arbejdet	med	i	2019.	
	
Spørgsmål	fra	salen.	
Et	medlem	spurgte,	om	det	påtænkes	at	udvide	antallet	af	golfklubber	i	Kongegolfsamarbejdet.	
Formanden	svarede,	at	klubberne	har	besluttet,	at	begrænse	sig	til	de	fire	klubber,	men	til	gengæld	
arbejde	på,	at	udvide	samarbejdet	på	andre	områder.	
	
Beretningen	blev	herefter	taget	til	efterretning.	

	
Punkt	3:	Fremlæggelse	af	den	reviderede	årsrapport	til	godkendelse	

Klubbens	Hon.	kasserer	Hans-Otto	Jørgensen	fremlagde	det	reviderede	regnskab	med	henvisning	til	
det	offentliggjorte	materiale.	
	
Der	var	ingen	spørgsmål	fra	salen.	

	
Punkt	4:	Fremlæggelse	af	budget	til	godkendelse	

Klubbens	Hon.	kasserer	Hans-Otto	Jørgensen	gennemgik	budgettet	med	henvisning	til	det	
offentliggjorte	materiale.	
	
Spørgsmål	fra	salen.	
William	Grahn	glædede	sig	over,	at	proshoppen	giver	overskud.	Han	opfordrede	medlemmerne	til	
at	benytte	shoppen,	samt	at	shoppen	reklamerer	med	tilbud	på	AGC’s	hjemmeside.	
Hans-Otto	Jørgensen	svarede,	at	bestyrelsen	har	fokus	på	at	promovere	shoppen	i	2019.	
	
Svand	Aage	Andersen	spurgte	ind	til	udfordringerne	ved	vandingsanlægget	på	banen.	
Peter	Fredgaard	svarede,	at	der	er	lavet	en	frekvensstyring	til	aflastning	af	anlægget,	samt	at	der	
hvert	år	afsættes	penge	af	i	budgettet	til	løbende	renovering	
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Budgettet	blev	herefter	godkendt.	
	
Punkt	5:	Fastlæggelse	af	kursen	på	medlemsobligationer	
Bestyrelsens	foreslog	en	fastholdelse	af	kursen	på	25,	hvilket	forsamlingen	godkendte	uden	
bemærkninger.	
	
Punkt	6:	Forslag	fra	bestyrelsen	

Der	var	ingen	forslag	fra	bestyrelsen.	
	
Punkt	7:	Forslag	fra	medlemmerne	

Der	var	indkommet	to	forslag	fra	medlemmerne.	
	
Forslag	om	forhåndsreservation	af	starttider	
Jan	Wennecke	uddybede	forslaget,	som	var	indsendt	af	Søndagsligaen	og	Tirsdag/Torsdag	golf.		
Peter	Fredgaard	orienterede	medlemmerne	om,	at	bestyrelsen	ikke	er	enige	om	forslaget.	
Herefter	fik	flere	af	medlemmerne	ordet,	der	hver	især	begrundede	deres	mening	om	enten	at	
være	for	eller	imod.	
Forslaget	blev	nedstemt	med	126	imod	og	53	for.	
	
Forslag	om	hunde	på	banen	
Morten	Lorenzen	uddybede	forslaget.	
Peter	Fredgaard	orienterede	medlemmerne	om,	at	bestyrelsen	ikke	er	enige	om	forslaget.	
Herefter	fik	flere	af	medlemmerne	ordet,	der	hver	især	begrundede	deres	mening	om	enten	at	
være	for	eller	imod.	
Forslaget	blev	nedstemt	med	89	imod	og	72	for.	

	
	
Punkt	8:	Valg	af	formand	

Formanden	er	på	valg	i	2021.	
	
Punkt	9:	Valg	af	øvrige	bestyrelsesmedlemmer	

Signe	Justesen	og	Kim	Nissen	var	på	valg	til	bestyrelsen.	
Signe	Justesen	ønskede	at	udtræde.	
Kim	Nissen	var	villig	til	genvalg.	
Som	ny	kandidat	foreslog	bestyrelsen	Ida	Bratting	Kongsted.	
Der	var	ingen	modkandidater	fra	medlemmerne.	
Kim	Nissen	blev	genvalgt,	og	Ida	Bratting	Kongsted	blev	valgt	til	nyt	medlem	af	bestyrelsen.	Begge	
for	3	år.	
Ib	Lyng	og	Hans-Otto	Jørgensen	er	på	valg	i	2020.	
Axel	Bistrup	og	Vibeke	Lund	er	på	valg	i	2021.	

	
Punkt	10:	Valg	af	revisor	og	revisorsuppleant	

Som	revisor	genvalgtes	JBL	Revision	ApS	fra	Secher	&	Partnere	
Som	revisorsuppleant	genvalgtes	Jørn	Jacobsen	

	
Punkt	11:	Eventuelt	

-	Anita	Pedersen	fortalte,	at	hun	ofte	var	ude	for	at	spillere	meldte	fra,	hvis	hun	tilføjede	sig	til	en	
delvis	reserveret	tid,	og	opfordrede	medlemmerne	til	at	være	imødekomne	for	at	spille	med	andre	
end	de	sædvanlige.	
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Peter	Fredgaard	fortalte,	at	han	har	opfordret	GolfBox	til	at	lave	en	mulighed	for	at	markere	en	
delvis	reserveret	tid	med	f.eks.	et	hjerte,	som	invitation	til	andre	om	at	skrive	sig	på	tiden	
	
-	Georg	Miksa	spurgte	om,	hvorvidt	arbejde	udført	af	de	frivillige	er	i	konkurrence	med	de	lokale	
håndværkere.	
Peter	Fredgaard	svarede,	at	det	ser	vi	på,	men	at	vi	som	forening	skal	hjælpe	os	selv.	Større	
projekter	udbydes	til	håndværkerne.	
	
-	Der	kom	flere	forslag	til	hvordan	banen	kunne	udnyttes	bedre	og	med	bedre	flow.	

• Bruge	starter	i	spidsbelastningstidspunkter	til	at	sikre	flest	mulige	4-bolde.	
• Kun	tillade	4-bolde	i	belastede	tider	på	dagen.	
• Se	på,	hvordan	man	kan	minimere	falske	bookninger.	
• Få	medlemmer	til	enten	at	framelde	eller	bekræfte	tiderne,	så	man	kan	få	et	bedre	overblik	

over	omfanget	af	kreative	bookninger.	
• Lade	hver	anden	tid	være	boldrende.	
• Lade	2-bolde	gå	ud	først	på	dagen	med	bookning	samme	dags	morgen.	

	
-	Kim	Nissen	præsenterede	den	nye	hjemmeside,	som	er	blevet	enklere	og	bedre	organiseret.	
Samtidig	sikres	det,	at	samme	oplysning	vist	flere	steder	altid	vil	være	ens,	da	disse	peger	på	samme	
dokument.	
	
-	Peter	Fredgaard	præsenterede	indstillingerne	til	Årets	AGC’er	inden	han	afslørede,	at	Benny	
Andrea	blev	valg	for	sit	store	og	veludførte	virke	i	forbindelse	med	turneringerne	hver	onsdag	aften	
i	sommerperioden.	
	
-	Peter	Fredgaard	offentliggjorde	herefter,	at	Knud	Christensen	er	blevet	udnævnt	som	
æresmedlem	for	sit	gennemgående	engagement	i	klubben	næsten	siden	han	blev	medlem	i	1980.		
Her	et	blot	et	udsnit	af	hans	arrangement	

• Har	gentagne	gange	kommet	med	forslag	ved	generalforsamlingerne,	som	siden	er	
gennemført.	

• Har	været	baneformand	i	en	længere	årrække.	
• Var	ildsjæl	ved	baneudvidelsen	fra	9	til	18	huller.	Lavede	tre	modeller,	hvoraf	dele	heraf	

indgår	i	den	nuværende	bane.	
• Arrangeret	adskillelige	golfrejser.	
• Lavet	Bridge	–	Golf	turneringer.	
• Været	formand	for	herreklubben	i	adskillige	år.	

	
Dirigenten	kunne	herefter	konstatere,	at	dagsordenen	var	udtømt	og	hævede	generalforsamlingen	med	
en	tak	til	de	fremmødte	for	god	ro	og	orden.	
	
Dato		
	
	
	
Dirigent	Svend	Frandsen	


